

# **BULBOACA NATIONAL PEACE OPERATIONS TRAINING CENTER**

*A project of the Global Peace Operations Initiative*

## ***WHAT IS THE GLOBAL PEACE OPERATIONS INITIATIVE (GPOI)?***



Established in 2005, GPOI is the U.S. contribution to the G8 Action Plan to improve international peacekeeping operations.

Since 1997, the GPOI program and its predecessor programs have trained national forces of over 53 nations for international peace operations.



Moldova joined the GPOI program in 2012 with the goal of training the 22<sup>nd</sup> Peacekeeping Battalion to be able to participate in these missions. This includes construction to upgrade Bulboaca Training Center so that it is capable of training Moldova's peacekeeping forces.

## ***WHAT IS BEING RECONSTRUCTED UNDER THIS PROGRAM?***

Upgrading Bulboaca National Peace Operations Center will take several years, and it is already underway. The United States has already invested \$1.1 million to improve training areas and roads as part of our longstanding bilateral security partnership with Moldova.



Further construction will include upgrades to roads, barracks rooms, hygiene facilities, training areas, classrooms, office space, and a medical aid station.

The U.S. government anticipates investing at least another \$1.2 million dollars in the local economy for the goal of training Moldovan soldiers to participate in international peace operations.



# Centrul Național de Instruire pentru Operațiuni de Menținere a Păcii Bulboaca

*Inițiativa Globală pentru Operațiuni de Menținere a Păcii*

## **CE ESTE "GLOBAL PEACE OPERATIONS INITIATIVE (GPOI)**



Fondat în 2004, GPOI este contribuția SUA la Planul de Acțiuni G8 pentru lărgirea operațiunilor internaționale de menținere a păcii.

Începând cu anul 1997, programul GPOI și programele care l-au precedat au instruit militari în peste 53 de țări pentru participarea lor în operațiuni internaționale de menținere a păcii.



Moldova s-a alăturat la acest program în 2012 cu scopul de a instrui Batalionul 22 de Menținere a Păcii pentru participarea lui în aceste misiuni. Aceasta include proiecte de construcții pentru modernizarea Centrului de Instruire Bulboaca, devenind astfel capabil pentru a instrui forțele pacificatoare moldovenești.

## **CE SE CONSTRUIEȘTE ÎN CADRUL ACESTUI PROGRAM?**

Modernizarea Centrului de Instruire Bulboaca va dura câțiva ani și este deja în derulare. Statele Unite ale Americii au investit deja 1.1 milioane dolari pentru modernizarea zonelor de instruire și a drumurilor ca parte a parteneriatului nostru durabil în domeniul securității cu Republica Moldova.

Proiectele viitoare de construcții vor include modernizarea drumurilor, încăperilor de cazarmă, blocurilor sanitare, zonelor de instruire, claselor pentru ședințe, birourilor și a unui punct medical.

Guvernul SUA intenționează să investească în economia locală cel puțin încă 1.2 milioane dolari cu scopul instruirii ostașilor din Moldova pentru participare în operațiuni internaționale de menținere a păcii.





# Национальный Центр Подготовки для Миротворческих Операций Бульбоака

*Глобальная Инициатива для Миротворческих Операций*

## **ЧТО ТАКОЕ – “GLOBAL PEACE OPERATIONS INITIATIVE (GPOI)”**



Созданная в 2004 году, программа GPOI является вкладом правительства США в План Действий G8 по улучшению международных миротворческих операций.

Начиная с 1997 года, программа GPOI и её предшественники подготовили военных из более чем 53 стран для участия в международных миротворческих операциях.



Молдова присоединилась к этой программе в 2012 году с целью подготовить 22-ой Миротворческий Батальон к участию в этих миссиях. Это включает строительные проекты для модернизации Центра Подготовки Бульбоака, который таким образом станет способным подготовить Молдавские миротворческие силы.

## **ЧТО СТРОИТСЯ В РАМКАХ ЭТОЙ ПРОГРАММЫ?**

Модернизация Центра Подготовки Бульбоака уже проводится и продлится несколько лет. Соединённые Штаты Америки уже инвестировали 1.1 миллионов долларов для модернизации учебных мест и дорог, в рамках долговременного партнёрства с Республикой Молдова в области безопасности.



Будущие проекты включают модернизацию дорог, казарменных помещений, санитарных узлов, учебных мест, офисов и медицинского пункта.

Правительство США намеревается инвестировать в местную экономику, по крайней мере, ещё 1.2 миллиона долларов с целью подготовить молдавских военных к участию в международных миротворческих операциях.

